
 
 

Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva konaného dňa 27.06.2024 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Zasadnutie otvorila starostka obce, privítala prítomných poslancov a ostatných zúčastnených. 

Zapisovateľ: Ing. Lucia Lajčinová 

Program: 

1. Otvorenie/určenie zapisovateľky a overovateľov zápisnice; 

2. Schválenie programu zasadnutia OZ; 

3. Kontrola uznesení; 

4. Schválenie Záverečného účtu za rok 2023; 

5. Oboznámenie sa so stanoviskom hlavného kontrolóra k Záverečnému účtu za rok 

2023; 

6. Schválenie použitia prebytku rozpočtového hospodárenia obce na tvorbu rezervného 

fondu; 

7. Schválenie rozpočtového opatrenia č. 2/2024; 

8. Oboznámenie OZ s pohľadávkami a záväzkami k 31.12.2023; 

9. Predloženie plánu kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra na II. polrok 2024; 

10. Záznam z kontroly plnenia uznesení OZ za II. polrok 2023; 

11. Prejednanie žiadostí; 

12. Schválenie VZN o poskytovaní sociálnej služby – prepravnej služby; 

13. Informácie starostky od posledného zasadnutia; 

14. Rôzne; 

15. Záver. 
 

K bodu 1/ 

Starostka otvorila zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Hradišti, určila zapisovateľku 

Luciu Lajčinovú a overovateľov zápisnice Dušana Lajčina a Pavla Čičmanca a skonštatovala, 

že OZ je uznášaniaschopné.  

 

K bodu 2/  

             Prítomní poslanci predložený program jednohlasne schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 3/  



 
 

Kontrolou uznesení sme zistili, že starostka bola poverená osloviť obec Uhorské kvôli 

ukončeniu zmluvy o výpožičke traktorovej kosačky. Upovedomila túto skutočnosť listom 

a obec Uhorské je povinná predmet výpožičky vrátiť do 30.6.2024. Toto uznesenie bolo 

splnené. 

Povinnosťou starostky bolo pripraviť návrh VZN o poskytovaní sociálnej služby – 

prepravnej služby. Tento návrh je pripravený, bol vyvesený na úradnej tabuli a neboli k nemu 

vznesené žiadne námietky. Starostka toto uznesenie splnila.  

 

K bodu 4/ 

Ekonómka predložila poslancom Návrh Záverečného účtu za rok 2023 a oboznámila ich 

s rozpočtovým hospodárením obce. Poslanci k nemu nemali žiadne námietky a záverečný účet 

za rok 2023 schválili jednohlasne. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 5/  

Hlavná kontrolórka predložila svoje stanovisko k Záverečnému účtu za rok 2023. 

Poslanci toto stanovisko zobrali na vedomie. 

K bodu 6/ 

Použitie prebytku rozpočtového hospodárenia obce na tvorbu rezervného fondu, ktoré 

vyplýva zo Záverečného účtu za rok 2023, bolo schválené v plnej výške 387,60 eur. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 7/ 



 
 

Poslancom bolo predložené Rozpočtové opatrenie č. 2/2024, kde boli oboznámení 

o ktoré položky sa rozpočet upravuje. Ide o dotáciu na voľby do EP, dotácia z UPSVaR na 

refundáciu pracovných pomôcok aktivačných pracovníkov, dotácia na projekt Terénnej 

opatrovateľskej služby. Toto rozpočtové opatrenie bolo schválené bez výhrad.  

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 8/ 

Záväzky a pohľadávky boli predložené poslancom OZ. Poslanci berú tento stav na 

vedomie, avšak po uzavretí polroka navrhli, aby sa  napísali výzvy na zaplatenie pohľadávok 

a tieto pohľadávky vymohli. 

K bodu 9/ a 10/ 

Plán kontrolnej činnosti na II. polrok 2024 a Záznam z kontroly plnenia uznesení OZ za 

II. polrok 2023 zobrali poslanci na vedomie. 

K bodu 11/ 

Obec obdržala žiadosť o odkúpenie obecného pozemku od Vladimíra C. Má záujem 

o záhradu v závoze, ktorá je zanedbaná a zarastená. Poslanci zobrali na vedomie informáciu 

o odkúpení tejto záhrady, súhlasili s predajom. Poverili starostku obce, aby spracovala ďalšiu 

dokumentáciu ohľadom tejto kúpy. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 12/ 

Vypracovali sme návrh VZN č. 3/2024 o poskytovaní sociálnej služby – prepravnej 

služby a o spôsobe poskytovania a výšky úhrady za sociálnu službu - prepravnú službu. Naša 

obec by preplácala 0,80 eur za 1 km za každého občana, ktorý ma trvalý pobyt v obci. Obec by 

ale účtovala od občanov 0,40 eur  za 1 km naspäť. Tento návrh VZN bol schválený. 



 
 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

 

K bodu 13/ 

Starostka oboznámila poslancov o odsúhlasení prác na prierez cesty pri poľovníkoch na 

vybudovanie odvodňovacieho rigolu.  

Bola vypracovaná ročná  správa, ohľadom nedostatkov detského ihriska, ktorá 

poukazuje na to, že stav ihriska máme v poriadku, len treba upraviť podlahové plochy 

k šmýkačkám, aby deti dopadali na lepšiu plochu. Je potrebné zakúpiť podložky. 

Bola nám vypracovaná cenová ponuka na revízie budov obecného úradu a kultúrneho 

domu čo sa týka bleskozvodov. Budeme sa musieť v blízkej budúcnosti týmto zaoberať. 

K bodu 14/ 

Na 8.júla sa plánuje výlet pri príležitosti MDD na Donovaly, odchod bude o 7:15 hod 

ráno. 

Starostka informovala poslancov o úvere, na ktorý máme zmluvu do októbra 2024. Bola 

nám zo strany banky  predložená indikatívna ponuka financovania, aby sa zmenil úver na 

univerzálny, pričom si budeme mesačne výšky splácať podľa možností. Úrok ostáva 1%. 

Poslanci uvedené zmeny schválili. 

Hlasovanie: 

Za: 3 Dušan Lajčin, Bc. Zlatica Melichová, Pavol 

Čičmanec,  

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 2 Nikola Mičodová, Juraj Ozdinec 

Ministerstvo financií sme požiadali o dotáciu na okná, mali by sme dostať odpoveď do 

konca augusta. Žiadali sme dotáciu aj od vlády, ktorá by mala byť prijatá v auguste.  

 

Nakoniec sa starostka všetkým poďakovala za účasť a zasadnutie ukončila. 

 

 



 
 

Overovatelia: 

Dušan Lajčin                                            ............................................. 

Pavol Čičmanec                                         .............................................. 


